
Zápis z OMR dne 3.8 2023  

 

Pozváni: 

Slabý, Kahoun, Hrma, Kuneš, Havlíček, Šimák, Kudrna, Dušek 

Přizváni:  

Kodet, Poslušný 

Přítomni: 

 Slabý, Kahoun, Havlíček, Hrma, Šimák, Dušek, Kodet 

Omluveni:  

Kuneš, Poslušný, Kudrna 

 

 

Smlouva se Stč. krajem na výročí 100let ČMMJ je podepsaná a odesílá se na 

podpis do Prahy. 

 

Ze Stč. kraje přišlo 19.500,-Kč na ZST. P.Hrma konstatuje, že jsme se vešli do 

předpokládaného limitu 60.000,-Kč. 

 

Proběhla 1.etapa ZST na Jizbici. 30.7.2023 proběhlo křeslo pro hosta, 1.8.2023 

ukázky mysliveckých tradic, troubení, myslivecký den a pasování na myslivce. 

4.8.2023 bude slavnostní ukončení 1.etapy. V neděli 6.8.2023 bude křeslo pro 

hosta pro skupinu B, 15.8. budou ukázky mysliveckých tradic, troubení, 

myslivecký den a pasování na myslivce a v neděli 20.8.2023 bude slavnostní 

ukončení 2.etapy. 

 

Rada schvaluje vypla;t předsedovi OMS BN a p. Vaníčkovi jízdné za cesty na Jizbici 

dle ujetých km. 

 

Rada opětovně projednala dotace na ZST a konstatovala: na obě kategorie bude 

uhrazena doprava v celkové výši 30.000,-Kč a rada schvaluje ponechání příspěvků 

pro účastníky podle rozhodnuB z minulé rady. Předseda KPK zašle jednateli OMS 



BN jmenný seznam – výsledkovou lis;nu okresního kola ZST včetně kontaktů na 

rodiče účastníků. Po skončení ZST budou všichni zúčastnění výherci z našeho 

OMS, z obou kategorií, obesláni s informací o formě příspěvku převodem na 

bankovní účet. 

 

Rada rozhodla, že věnuje jako věcné ceny pro ZST 2ks knihy Sokolnictví. 

 

P.Slabý přivezl odznaky na MRK. Fakturu hradí ČMKJ. P.Slabý se vzdává nároku na 

cestovné. Realizační výbor ještě rozhodne o ceně, za kterou se budou odznaky 

prodávat. 

 

Slavnostního zahájení MRK se účastní hejtmanka.  

 

Pozvánky se pošlou: 

- Senátor JUDr. Zdeněk Hrabal 

- Senátor Petr Štěpánek 

- Poslanec parlamentu Jiří Slavík 

- Města a obce: Benešov, Vlašim, Vo;ce, Bystřice, Neveklov, Postupice, 

Osečany, Stranný, Křečovice, Vrchotovy Janovice – Čedíková Marcela, 

Maršovice, Struhařov, Vranov,  

 

V souvislos; s chybějící dotační smlouvou a neuvedením MS Roháč mezi 

sponzory MRK se MS Roháč rozhodlo, že netrvají na vrácení příspěvku, smlouva 

o poskytnuB daru je již řádně založena mezi ostatními smlouvami, předseda OMS 

p. Slabý se osobně omluvil představitelům MS Roháč. V dalších ;skovinách bude 

MS Roháč již řádně uvedeno. 

 

S pivovarem Ferdinand je domluvena spolupráce a dodávka na akce Maršovice i 

MRK. Jan Kahoun si zajisB dostatek kelímků na nápoje a sám si vyřeší i pivo a další. 

Pivo a limo se bude fakturovat na OMS a příjmy půjdou také pro OMS. Akce jsou 

vedeny jako soukromé, prodej občerstvení bude pouze jednorázová událost, stačí 

ŽL na pořádání a organizování společenských a sportovních akcí. Všechna místa 

musí být důsledně označena „Soukromá akce“. 

 

Na konečnou formu lístků na jídlo se ještě sejde rada a vyřeší toto samostatně. 



Rada se shodla na tom, že se realizační výbor na MRK musí ještě před MRK sejít, 

op;málně alespoň 2x. 

 

Robert Šimák podal výklad k použiB olověných broků v souvislos; se zaslaným 

materiálem pí. Zborníkové a mokřadům. 

 

Předchozí jednatelka Eliška Štefanicová ukončila pracovní poměr k 31.7.2023. 

K tomuto datu je nutné dokončit předání agendy, zejména předání pokladny. 

Mimořádná odměna Elišce Štefanicové za její dosavadní činnost bude 10.000,-Kč 

čistého. Stravenky, které jsou již vydané musí účetní OMS dopočítat a odečíst 

z poslední výplaty E.Štefanicové.  

 

Nový jednatel nebude mít stravenky, ale přejde na stravenkový paušál. 

 

Smlouva na pronájem kanceláře LČR končí k 31.12.2023. Není nutné dávat 

výpověď, smlouva nemá doložku automa;cké obnovy.  

 

Nové prostory v budově MÁTRA jsou možné podnajmout v celkem 3 možných 

variantách. 

- Podnájem kanceláře MARKoS CZ se zapsáním síla OMS a podnájem 

zasedací místnos; – v tomto případě chce majitel nemovitos; navýšit cenu 

pronájmu zasedací místnos; na dvojnásobek. 

- Podnájem kanceláře MARKoS CZ se zapsáním síla OMS a pronájem 

zasedací místnos; řešit jednorázovou smlouvou za poplatek 1.000,-Kč za 

každé použiB. 

- Podnájem kanceláře MARKoS CZ se zapsáním síla OMS a zasedací místnost 

v areálu MÁTRA nepronajímat vůbec a používat jiné vhodné prostory. 

Předseda OMS dal ostatním ke zvážení fakt, že změna kanceláře má přinést co 

největší finanční efekt, proto doporučil poslední variantu. 

 

Každý, kdo má nějaký majetek OMS, nahlásí jednateli, co a kde je, aby bylo možné 

vést přesnou evidenci a nemusel se konkrétní majetek dohledávat. V souvislos; 

se stěhováním a vyřazováním poškozeného majetku se provede nová 

inventarizace.  

 



Skartace dokumentů proběhne v souladu s právním řádem ČR. Lis;nné 

dokumenty týkající se zkoušek adeptů, zkoušek mysliveckých hospodářů a 

zkoušek LUP se nebudou skartovat vůbec. Pořídí se vhodné archivační krabice a 

založí se do archivu v Maršovicích, kde je možné umís;t archivační skříně. 

Prostory se mohou připravit ve spolupráci s účastníky kurzu.  

 

Účetní doklady starší 10 let budou skartovány v souladu se zákonem o účetnictví. 

Mzdové doklady starší 30 let skartovány v souladu se zákonem o organizaci a 

provádění sociálního pojištění. Doklady, které budou starší 3 let budou uloženy 

jako archiválie do krabic a následně do Maršovic. 

 

Jednatel OMS bude v týdnu od 7.8.2023 do 14.8.2023 mimo republiku, tudíž 

agenda OMS bude řešena pouze v rámci možnosB mailem (pokud možno pouze 

nejnutnější záležitos;). 
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